



We build with heat insulation and reinforced concrete



A conventional design with Hollow here has a strength of 300 PSI our concrete 3000 PSI. We insulate with fiberglass or Styrofoam plates, this isolation is unique, other construction companies do not know that. Our houses are on a "floating slab" We direct the wastewater into the sea not, every house has its own biological 3 chamber septic tank.

Dies ist unser Musterhaus, you see the sample house

Excerpt of the village of description

Island location

The Dream Resort is located between Alcoy and Boljo-on in the Barangay El-Pardo.

Car access available.

Island Resort Gun, attached plot of land surrounded by palm trees, including Boots path directly into the sea.

Island Homes

On thick, floating concrete floor pan "built of solid concrete houses with blue tiles.



Wir bauen mit Wärmeisolierung und Stahlbeton

Eine hier übliche Bauweise mit Holblocksteinen besitzt eine Festigkeit von 300 PSI unser Stahlbeton hat 3000 PSI. Wir isolieren mit Fiberglasplatten oder Styropor, diese Isolierung ist einmalig, andere Bauunternehmen kennen das nicht.



Wir haben noch ein paar Bauplätze frei, wir suchen nette Nachbarn, wählen sie ihren Haustyp. Nach 6 Monaten ist die Schlüsselübergabe. Schauen sie wer für sie baut und achten sie auf die Qualität.

Unsere Häuser stehen auf einer „schwimmenden Betonplatte“

Wir leiten das Abwasser nicht ins Meer, jedes Haus hat eine eigene biologische 3 Kammer Klärgrube.